
 
 

                                    Notulen Dorpsraadvergadering 
Datum   10 januari 2023 
Locatie   Dorpshuis de Nesse 
Datum verslag  12 januari 2023 
Kopie aan  Gemeente, B&W 
Volgende vergadering 14 februari, 20.00 uur Dorpshuis 
 
Aanwezig: P. Beke, E. van Leeuwen, S. Meulenbelt, H. Jurriën, H. Ruhe, R. Kreuzen 
Afwezig   : W. Boer 
Notulist   : R. Kreuzen 
 
Op www.nesaandeamstel.nl kunt u zich aanmelden voor onze E-Nieuwsbrief, op de homepagina 
rechts onderin vindt u de aanmeldknop. Op deze manier bent u altijd goed en snel op de hoogte. 
 
2.  Opening / Mededelingen 
- De Dorpsraad wenst iedereen de beste wensen voor 2023. 
- Groenvisie: Rein Schurink geeft aan dat de gemeente hard bezig is met het maken van de plannen 
rondom de Groenvisie, over boeren wordt niet gesproken in de visie. De DR is opgenomen in de lijst 
van belanghebbenden m.b.t. de Bovenkerkerpolder en zal hierover meepraten. 
- Amstelveen Connect: de DR heeft een uitnodiging hiervan ontvangen, Hermann geeft aan hierbij 
aanwezig te zullen zijn op 2 februari om 17:00.  
- Evaluatie DR/gemeente: De evaluatie is ingepland voor 31 januari om half 11. Vanuit de DR zullen 
Henk en Hermann aanwezig zijn, Erik weet nog niet zeker of hij kan.   
- Nes4Nes: Het plan gaat het niet redden, de stichting heeft te weinig aanmeldingen en zal daarom 
niet doorgaan. 
 
3. Notulen. De notulen van vorige vergadering had een kleine aanpassing, naam Ron Grijsman is 
Henk Grijmans. Ook bij het punt over de fietsers, is het i.p.v. gevallen, aangereden. Verder zijn de 
notulen ongewijzigd vastgesteld. 
 
Actiepuntenlijst 
Platform: Geen opmerkingen. Functioneert goed 
 
De Zwarte Kat: Uit het contact dat Walter met Annemarie Malcorps heeft blijkt dat de gemeente 
contact heeft gehad met Zuiver Vastgoed. De gemeente gaat bij de provincie vragen om een 
ontheffing om het oorspronkelijke plan uit te voeren, namelijk dat De Zwarte Kat wordt vervangen 
voor 3 kapitale villa’s. Dit vindt de DR een vreemde manier van werken omdat dit plan op basis van 
de RvS uitspraak duidelijk van tafel is. Walter en Jan zullen dan ook in gesprek gaan met de 
gemeente, om duidelijkheid te krijgen. Sandra heeft een gesprek gehad met GroenLinks zij geven aan 
dit mee te nemen in de fractie. De DR zal een brief naar de wethouder sturen om aan te geven dat de 
manier van hoe er wordt gehandeld als apart ervaren wordt en dat het niet goed is voor het 
vertrouwen in de overheid. De DR wil het vertrouwen graag z.s.m. herstellen. In de brief komt ook 
een oproep om de belofte na te komen dat er een afspraak komt met alle betrokkenen. Dus ook met 
de Bewonerscommissie De Zwarte Kat. 



 
Pastoor van Zantenlaan 6: Er is een brief opgesteld en deze zal worden verstuurd naar de bewoner. 
 
Nieuwe bewoners verwelkomen: Pieter zal langsgaan bij de nieuwe bewoners om ze welkom te heten 
in Nes. 
 
Boetiekhotel: Hermann heeft een mail gestuurd naar Annemarie Malcorps met de vraag of er 
tekeningen zijn i.v.m. de plannen rondom het Boetiekhotel. Erik geeft aan dat er af en toe overlast is 
bij het terrein waar het hotel mogelijk komt, Hermann zal navragen bij Jeroen Muijen of dit bekend is 
bij de politie. 
 
Buurtregisseur: De auto met kenteken uit Litouwen is weg, dit punt wordt afgesloten. 
Hangjongeren zorgen voor overlast bij Pastoor van Zantenlaan 1, Hermann zal de melding doorsturen 
naar Jeroen Muijen. 
 
Versteviging Amsteldijk/Waternet: 26 januari is er een inloopavond over de versteviging van de 
Amsteldijk, wie er nog iets kan/wil melden is van harte welkom om langs te komen. De inloopavond 
zal in het Dorpshuis zijn vanaf 19.00 uur. Tijdens deze inloopavond worden de laatste plannen van 
fase één neergelegd, zodat daarna de eerste fase kan worden afgesloten. De uitnodiging voor de 
inloopavond wordt HaH bezorgd zodat iedereen op de hoogte is. 
 
Woningtoewijzing aan Nessers: Ruben vraagt na of Adam 23 januari na het gesprek met Andrea nog 
tijd heeft om met Erik in gesprek te gaan over de woningtoewijzing. 
 
Archief DR inzien: De vraag is wat verder te kunnen doen met alle informatie. Hanny is bezig met de 
gevonden jaarverslagen te controleren op informatie wat mogelijk te gebruiken is. De vraag is welke 
informatie de DR wil om iets mee te kunnen doen. Voor nu is het voorstel vanuit Henk om de 
jaarverslagen te digitaliseren zodat die op het platform geplaatst kunnen worden.  
 
Verkeersveiligheid Amsteldijk / 30 km zone: Ron Leuven zal een opzetje maken over de 
mogelijkheden van de verkeersinrichting. Ook zal er een informatiebijeenkomsten georganiseerd 
worden. Het lijkt Henk Grijmans een goed idee om hiermee te participeren in de omgeving en de 
plannen te vergelijken met andere gemeenten, Hermann is het hiermee eens. 
 
Aanvraag laten plaatsen vaarborden Amsteloever: Kan als los actiepunt afgesloten worden. Gaat 
meegenomen worden in de verkeers-herinrichting. 
 
Onderhoud pontje “Cor Portengen”: Het pontje ligt weer recht. Hermann zal navragen wanneer het 
pontje weer zal gaan varen.  
 
Subsidie / verkeerssituatie Bovenkerkerweg: Sandra geeft aan dit mee te willen nemen in de 
gesprekken over Groenvisie.  
 
Vervoersregio: Hermann heeft een herinneringsmail gestuurd naar Connexxion.  
 
Boomwortels: Hermann heeft een melding gemaakt. Er is een aantal tegels recht gelegd, verder nog 
geen nieuws.  
  
Verkiezingen 2023: Ruben is bezig met de voorbereidingen.  
 
Dorpskernen: Geen nieuws.  
 



Verlichting kerk: Een probleem met de lampen. Er is een lamp teruggestuurd naar de fabrikant, als er 
nieuws is krijgt Hermann dit te horen. 
 
5. Binnengekomen stukken 
- De bibliotheek Aagje Deken, heeft de subsidie voor volgend jaar toegewezen gekregen. 
- Fietsstroken Amsteldijk: Verkeerborden ophangen is niet mogelijk. Daarom komen er 
veranderingen aan de fietsstroken zodat er niet meer geparkeerd mag worden op het fietspad buiten 
de bebouwde kom.  
 
6. Rondvraag publiek 
-  Marijke en Frans van Vugt over de situatie rondom de nieuwe buren i.v.m. het pad dat verkeerd 
gebruikt wordt. Frans heeft een halfjaar geleden een probleem aangegeven. Toen heeft de DR advies 
gegeven. Hiermee zijn Marijke en Frans teruggegaan naar de advocaat en hebben de zaak weer 
lopend gekregen. Als dank voor het advies stelt Frans zich verkiesbaar voor de aankomende 
verkiezingen zodat de DR niet opgeheven hoeft te worden. De zaak van toen ligt nu bij een nieuwe 
advocaat die ermee aan de slag zal gaan. Als je mee zou willen helpen aan de zaak, zal dat 
gewaardeerd worden. Graag contact hiervoor opnemen met Frans. 
- Rinus Verheggen, parkeerplaats van de kerk: Als reactie op het punt van het vorige Groene blaadje, 
het wegdek is wel verslechterd en heeft wel onderhoud nodig. De DR geeft aan een antwoord te 
hebben gekregen van de gemeente, hieruit blijkt dat de parkeerplaats nog niet aan vernieuwing toe 
is.  
- Er is een kabel stuk gemaakt bij de kerk geeft Rinus Verheggen aan, bij de oudste muur van Nes 
hangen er kastjes waarbij de sloten stuk zijn gemaakt. Hiervoor stuurt Hermann het mailadres van 
Jeroen Muijen zodat Rinus hier een melding van kan maken. 
- Hanny, vuilnisbakken bij de Kerklaan: het bordje dat erbij hangt qua dagen en tijden, klopt niet 
meer. Of dit vervangen of weggehaald kan worden. Hier zal een Fixi melding van gemaakt worden. 
 
Vergadering is gesloten om 21:23 
 
Mededelingen 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
Kandidaten voor de Dorpsraad van Nes aan de Amstel gezocht! 
 
 
Beste Nessers (m/v), 
 
Op 24 mei 2023 zijn er weer verkiezingen voor de Dorpsraad van Nes aan de 
Amstel. De Dorpsraad bestaat uit zeven gekozen leden en is een adviesorgaan 
voor c.q. van de gemeente Amstelveen. Zij brengen zowel gevraagd als 
ongevraagd advies aan de Gemeenteraad van Amstelveen over zaken die van 
belang zijn voor gebied Nes aan de Amstel. Daarnaast treedt de Dorpsraad ook 
op als belangenbehartiger voor (de bewoners van) Nes aan de Amstel bij andere        
instanties en instituten.  
 
Het zou mooi zijn als de Nessers op 24 mei a.s. weer kunnen kiezen uit een 
groot aantal kandidaten voor de zeven posities in de Dorpsraad. De Dorpsraad 
hoopt op een mooie mix van kandidaten: mannen & vrouwen / oud & jong / uit 
dorpskern & buitengebied. Een Dorpsraad-lid wordt voor 4 jaar gekozen.  
 
Alle stemgerechtigde Nessers kunnen zich voor deze verkiezing kandidaat     
stellen. Iedere kandidaat moet tenminste vijf stemgerechtigde Nessers vinden 
die zijn of haar kandidatuur ondersteunen. Begin april (exacte datum wordt nog 
bekend gemaakt) sluit de kandidaatstelling. 
 
Is uw interesse gewekt en wilt u er meer over weten, kijk dan eens op het 
Platform www.nesaandeamstel.nl bij “Dorpsraad”, kom naar een vergadering of 
neem contact met 1 van de leden van de Dorpsraad. Belangrijk om te weten is 
dat als er onvoldoende kandidaten zijn, de Dorpsraad Nes aan de Amstel 
ophoudt te bestaan en dat moeten we echt niet willen.  
 
De huidige Dorpsraadleden zijn: 
  

• Herman Ruhe,          hgmruhe@gmail.com  of 06-51541397  
• Erik van Leeuwen,     evlinfra@casema.nl  of 06-46623305 
• Walter Boer,  walter.boer60@outlook.com of 06-53701774  
• Sandra Meulenbelt,    s.meulenbeltdr@ziggo.nl   of 06-42745890 
• Henk Jurriën,   henk.jurrien@aol.nl   of 06-53984100 
• Pieter Beke            pieterelsbeke@hotmail.com  of 06-19314969 

 
U kunt ook contact opnemen met de secretaris van de Dorpsraad,                  
Ruben Kreuzen, 
( 020-540 4911 of via e-mail r.kreuzen@amstelveen.nl 
 
 
 
 
 
 



 
 
 


